

Invitation to the September 2019 Monthly member's meeting PSAC Local 70125 for the following classifications: AS, DD, EG, GS, GT and LS

This message is intended for all members of Local 70125 of the Public Service Alliance of Canada (PSAC) serving in Ottawa-Gatineau. It is sent to our members abroad for information purposes.

You are cordially invited to attend the September 2019 Monthly Members' meeting, to be held on **Wednesday, September 18th**, from **12 to 1 p.m.** in the **Cadieux Auditorium, 125 Sussex Drive, Ottawa.**

A complimentary light lunch will be served.

Some of our members have environmental sensitivities, so we ask that you refrain from using scented products.

Members are reminded that they require their manager's permission if they plan to be away from their workplace for longer than their regular lunch hour.

.....

Invitation à la réunion mensuelle des membres de septembre 2019 de la section locale 70125 de l'AFPC pour les classifications suivantes : AS, DD, EG, GS, GT et LS

Ce message s'adresse à tous les membres de la section locale 70125 de l'Alliance de la Fonction publique du Canada (AFPC) en service à Ottawa-Gatineau. Il est envoyé à nos membres à l'étranger pour information.

Vous êtes cordialement invités à assister à l'assemblée mensuelle des membres de septembre 2019, qui aura lieu le **mercredi 18 septembre**, de **12 h à 13 h**, dans la **salle Cadieux Auditorium, 125, Sussex, à Ottawa**.

Un repas léger et gratuit vous sera servi.

Certains de nos membres ont des sensibilités environnementales, nous vous demandons donc de vous abstenir d'utiliser des produits parfumés.

On rappelle aux membres qu'ils doivent obtenir la permission de leur gestionnaire s'ils prévoient s'absenter de leur lieu de travail plus longtemps que l'heure normale du dîner.